
SYLVÄÄN KOULU, VANHEMPAINYHDISTYS  MUISTIO 

 

Aika torstai 16.12.2021 klo 18 

Paikka Google Meet 

 

Kutsuttu  
Sanna Sianoja, puheenjohtaja 
Elina Tiainen 
Heini Halme 
Mikko Joona 
Anu Niemi 
Miikka Kerkkänen 
Sanna Lahtinen-Korjus 
Essi Leppäkoski 
Elisa Mustanoja 
Mikko Inna 

Poissa: 

Terhi Haapaniemi 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.01 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

Hyväksyttiin kohdan 5 lisäyksellä. 

 

4. Pöytäkirjan tarkastajien valinta 

Valittiin Heini Halme ja Anu Niemi. 

 

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Pöytäkirja hyväksyttiin. 

 

6. Hallituksen jäsenten esittäytyminen 

Hallituksen jäsenet esittäytyivät lyhyesti. 

 



7. Vanhempain yhdistyksen rahatilanne  

Vanhempainyhdistyksen tilillä on nyt rahaa 3206,30 euroa. Marja Nurmen rahastossa 300,04 

euroa ja taksvärkkitilillä 4884,55 eur(kaikki taksvärkit on maksettu) 

 

8. Varainkeruu 

Raakapakastemyynnin tuotto 81 euroa ja kirjamyynnin tuotto tarkistetaan ensi kokouksessa. 

 

9. Luentovierailun järjestelyt ja toteutus 

Luennoitsijan kanssa päivämäärä on vielä sopimatta, kun koululta ei ole saatu sopivaa 

päivämäärää. Laskutus sovitaan vuoden loppuun. Koululta saatu palaute, että luento on 

tarpeellinen ja toiveena on saada jaettua oppilaat kahteen ryhmään luennon 

toteuttamiseksi. Päivämäärän haku on käynnissä ja tavoite saada sovittua ennen joulua. 

Luennoitsija on Mikko Kähkönen (tottajatoivoa.fi). 

 

10. Huittisten Säästöpankkisäätiön avustuksen raportointi 

Avustuksen myöntämistä varten tarvitaan raportti varojen käytöstä. Raporttia varten 

tarvitaan tiedot mentalistista ja luennoitsijasta sekä heidän kustannuksistaan. Lisäksi olisi 

hyvä olla dokumentaatiota raportin yhteyteen. Sanna Sianoja tekee raportin draftin ja Elina 

Tiainen tarkistaa. 

 

11. Koulun kuulumiset 

Mikko Inna kertoi koulun kuulumisia. Numerot on annettu syksyn osalta ja tuleville 

kasiluokkalaisille on esitelty valinnaisaineita. Seiskaluokkalaisten levottomuus on jatkunut 

koko syksyn ajan. Koulussa toivotaan kovasti, että etäopetusjaksoihin ei mentäisi. 

 

Sylvään henki on opettajakunnan mielestä todella hyvä ja asioista pidetään hyvää huolta. 

Vuosi on sujunut jopa yllättävän hyvin vaikka syksy on ollutkin haasteellinen. 

 

12. Oppilaskunnan kuulumiset 

Oppilaskunnalle kuuluu hyvää. Pelivälinevuokraamo ja kioski pyörivät hyvin. Oppilaskunta on 

hankkinut pääaulaan uusia kalusteita, joista on tykätty. Taksvärkkirahoilla ostettiin Kiikoisten 

löytöeläintalolle imuri, märkäruokaa ja imuri. 

 

Vanhempainyhdistykseltä toivottaisiin keväälle esim. stand up –koomikkoa. Esim. Mikko 



Vaismaa voisi olla hyvä, koska on käynyt koulunsa Sylväällä. Toivotaan, että saataisiin kaikille 

livenä, jolloin kaikki pääsisivät katsomaan. 

 

13. Muut asiat 

Talven liikuntapäivä: vielä ei ole tiedossa, onko suunnitteilla. Kehitystiimi ottaa puheeksi 

varmasti heti alkuvuodesta. Mikäli päivä järjestetään, kuljetuksiin tarvitaan varmasti tukea. 

 

Seuraava kokous pidetään 18.1.2022 klo 18 koululla tai Google Meetissä koronatilanteen 

mukaisesti. 

 

14. Kokouksen päättäminen. 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 18.45. 

 

 


